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Gespreksweergave 
 
Vergadering  Overleg werkgroep Transformatie Sociaal Domein 
Gehouden op  23 januari 2017, 20.00 uur 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde 
Aanwezig  De raadsleden Deborah Eikelenboom (voorzitter), Willem Couwenberg, Pernell 

Criens, Johan Swaans, Liselotte Franssen - du Maine, Henk Gabriëls 
Namens de participatieraad: Marianne Backx (voorzitter participatieraad), 
Mieke Mes  
Wethouder Marijo Immink 
 Berry van 't Westeinde (griffier), Inge van der Horst (ambtelijke ondersteuning) 

Afwezig m.k. Marije de Groot, Janke Bolt (ambtelijke ondersteuning) Ine van den Berg-
Michielse 

 
 

1. Opening, vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
2. Verslag bijeenkomst 22 september 2016 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Terugblik werkbezoek Riel en zorgboerderij De Schelft + conclusies en afspraken  
Willem Couwenberg geeft aan dat eenzaamheid van mensen een belangrijk aandachtspunt is. 
De voorzitter vraagt of de werkgroep iets wil doen met de aandachtspunten. In het verslag zijn 
"verborgen armoede" en "druk op vrijwilligers" benoemd. 
Marianne Backx wijst op 2 kringgesprekken die hebben plaatsgevonden onder leiding van Sanne van 
Riel over verborgen armoede bij ouderen. Mogelijk komen hier al ontwikkelingen uit voort. Het is 
niet zinvol om dubbel werk te doen. 
De voorzitter stelt voor om het platform minima en de KBO's uit te nodigen voor de avond van het 
Sociaal Domein. 
Marianne Backx vraagt hoe groot het probleem van het thema armoede is in Goirle. 
De griffier merkt op dat armoede zelf een probleem is, maar ook algemeen wordt gezien als een 
indicator voor andere problematieken. 
Marijo Immink vraagt of het thema armoede wellicht niet breder opgepakt moet worden. Ook de 
eenzaamheidsproblematiek is hardnekkig. Deze komt ook binnen zorginstellingen voor. 
Marianne Backx geeft aan dat Mieke Mes specialist is op het gebied vragen rond van eenzaamheid. 
 
De voorzitter leidt in dat uit het werkbezoek bij De Schelft vooral de vraag overblijft hoe wordt 
omgegaan met inkoop van zorg bij kleine organisaties. 
Inge van der Horst geeft aan dat bij de aanbesteding gekeken wordt naar wat hieraan gedaan kan 
worden. 
Henk Gabriëls stelt de vraag of deze organisaties zich moeten richten op de gemeente, of juist op 
andere organisaties als onderaannemer. 
De voorzitter geeft aan dat de vraag is hoe de cliënten het best bediend worden. 
Marijo Immink geeft aan dat bij een PGB de cliënten de keuzevrijheid hebben. 
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De voorzitter concludeert dat de werkgroep zelf nu niets met deze vraag gaat doen. 
 
 
4. Advisering door de participatieraad 
Marianne Backx geeft aan dat de participatieraad aan het kijken is waar zij zich voor inzetten. Dit 
gaat in goed overleg met de wethouder.  
De participatieraad bestaat uit een groep vrijwilligers die niet alles kan doen en ook plezier in het 
werk moet houden. Het afgelopen jaar is taai geweest. 
De contacten met de achterban zijn erg belangrijk.  
De participatieraad heeft ook ontdekt dat wanneer het echt niet mogelijk is tijdig voor vaststelling 
van beleid te adviseren,  een advies ook later nog kan. 
Marijo Immink geeft aan dat vanuit de gemeente de tijdlijn voor beleid is aangegeven. De 
participatieraad kan daar bij de eigen agenda rekening mee houden.  
Henk Gabriëls vraagt of dat de participatieraad ook op alle stukken kan adviseren. Is daar de kennis 
voor in huis? 
Marianne Backx geeft aan dat dit soms moeilijk is. Bij Back 2 Bascis is dit bijvoorbeeld opgelost door 
als leesgroep mee te kijken bij het tot stand komen van de nota. Hoofdstuk voor hoofdstuk is 
geadviseerd. 
De achterban heeft vaak vragen over de uitvoering, hoe gaan we daar dan mee om? Bijvoorbeeld bij 
beleidsregels van het college. 
Henk Gabriëls stelt dat het advies door de raad erg belangrijk wordt gevonden. 
De voorzitter merkt op dat sommigen erg leunen op het advies van de participatieraad, maar dat dit 
advies natuurlijk niet in de plaats komt van de eigen verantwoordelijkheid van raadsleden. 
Henk Gabriëls roept de participatieraad op om het te communiceren wanneer zij niet kunnen 
adviseren.  
Marijo Immink roept op om de druk op de participatieraad niet te hoog te laten worden. 
Marianne Backx geeft aan dat de participatieraad niet politiek verantwoordelijk is.  
De griffier merkt op dat de participatieraad het vooral ook als een compliment moet zien dat de 
gemeenteraad veel waarde hecht aan hun advisering. 
 
5. Voortgang Monitor Sociaal Domein 
Inge van der Horst licht toe hoe de monitor gelezen moet worden. De monitor is na de vorige 
bijeenkomst met de werkgroep vereenvoudigd. 
Deborah Eikelenboom geeft aan dat de werkgroep de vorige keer duidelijk heeft gevraagd om inzicht 
in hoe de klant het ervaart. Wat zijn de resultaten. Ook moest er niet te veel bureaucratie ontstaan. 
Inge van der Horst merkt op dat in de regio verschillende raden verschillende dingen willen. 
Marijo Immink geeft aan dat in Goirle echt op raadsniveau informatie gevraagd wordt. 
Marianne Backx vraagt inzicht in klachten en knelpunten in de zorg. Hoe is het bijvoorbeeld met 
wachtlijsten in de jeugdzorg. 
Inge van der Horst geeft aan dat wachtlijsten in de jeugdzorg niet in de monitor zitten.  Wel wordt 
onder andere tevredenheid gemonitord. 
Willem Couwenberg vraagt om een lijstje waarin de afkortingen in het stuk worden toegelicht. 
Bovendien merkt hij op dat de tekst tegen de blauwe achtergrond niet goed leesbaar is. 
Johan Swaans geeft aan dat dit wel de gegevens zijn die de raad nodig heeft. 
Inge van der Horst licht toe dat de vorige keer melding is gemaakt van gesprekken met Tilburg 
over de samenwerking op het gebied van Onderzoek en Statistiek. Inmiddels is 
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geconstateerd dat meer gemeente met dezelfde vraag zitten. De secretarissen in Hart van 
Brabant zijn nu aan het kijken wat we hiermee kunnen doen. 
 
 
6. Werkbezoeken en gesprekken 2e helft van 2016 
De griffier geeft aan dat de raadsleden zijn uitgenodigd door de stichting Jong om in Mainframe met 
de jongerenwerkers te spreken. Vanuit de participatieraad wordt aangegeven dat zij ook 
belangstelling hebben voor deze bijeenkomst. 
De voorzitter concludeert dat een werkbezoek aan Traverse aan de orde is, als beschermd wonen op 
de agenda staat. 
De griffier gaat aan het werk voor de voorbereiding van de gesprekken in het Sociaal Domein (met 
MEE) zoals beschreven in de notitie en het regelen van een uitleg over het Veiligheidshuis. 
 
 
7. Organisatie van de avond van de participatie op 20 maart 
Er zijn geen aanvullende opmerkingen over deze avond.  
De griffier kan aan de slag met de voorbereiding. 
Henk Gabriëls wil graag meer achtergronden over het doel van deze avond. 
 
8. Raadsinformatie Harmonisatie inkoop Jeugd en Wmo en samenwerking inkoop Wmo 2018 
Pernell Criens stelt dat dit een hele klus is. 
Inge van der Horst licht toe dat het model van de 4 gemeenten (Goirle, Hilvarenbeek, 
Oisterwijk en Dongen) voor resultaatgerichte inkoop de basis is voor de inkoop in de regio en 
voor de jeugd. Dat is mooi. 
Marijo Immink geeft aan dat het goed is dat wij dit met steeds meer gemeenten gaan doen. 
Een aantal gemeenten sluit later aan. Waalwijk doet voorlopig nog niet mee. Aanstaande 
donderdag wordt in de regio gesproken over het vervolgtraject. 
Wij gaan inkopen met de 4 gemeenten en mogelijk Gilze en Rijen. Tilburg loopt in verband 
met de technische eisen die nodig zijn om in te kopen voor een heel grote gemeente apart 
traject.  
Liselotte Franssen vraagt of wij, in verband met de verschillen tussen de vier gemeenten in 
informatiebehoefte, nu ook meer informatie uitvragen aan de inschrijvers. 
Marijo Immink geeft aan dat dat niet het geval is.  
De voorzitter vraagt wat het voordeel voor de cliënten is. 
Marijo Immink antwoordt dat het voordeel van de cliënten onder andere zit dat er minder 
regeldruk is. 
Johan Swaans geeft aan dat het de bedoeling van de Tweede Kamer altijd is geweest dat 
meer resultaatgericht wordt ingekocht. 
 
9. Stukken ter kennisname 
De voorzitter wijst op de AVI clientenmonitor. Deze roept wel wat vragen op. Spelen dezelfde 
problemen in Goirle ook? Het rapport is een eyeopener als het o.a. gaat om de problematiek van 
druk op vrijwilligers en dagbesteding. 
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10. Datum volgende bijeenkomst / communicatie met commissie Welzijn en de raad 
Afgesproken wordt dat er een datumprikker uitgaat wanneer er agendapunten zijn: bijvoorbeeld de 
bespreking van de uitkomsten van de gesprekken met clienten. 
 
11. Rondvraag 
Pernell Criens  vraagt naar de brief van Mannaerts Appels over aanbesteding of subsidiering. In de 
gemeente waar zij werkt worden andere keuzes gemaakt. 
Marijo Immink geeft aan dat het een gevolg is van de wet en de keuzes die in Goirle zijn gemaakt 
voor resultaatgericht werken. Daarom moeten we aanbesteden.  
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.35 uur. 
 


